
                                                      Projekt protokołu, który będzie poddawany pod 
głosowanie na najbliższej sesji Rady Miejskiej w Zawidowie 

 

Protokół nr IX/2015 

z sesji Rady Miejskiej w Zawidowie 

odbytej w dniu 13 sierpnia 2015 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miejskiego w Zawidowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Pilarski o godzinie 17.15 przywitał radnych oraz 
gości. Oświadczył, że ustawowy skład Rady Miejskiej w Zawidowie wynosi 15 radnych,  
a zgodnie z listą obecności na sali obecnych jest 11 radnych. Stwierdził prawomocność obrad 
i otworzył IX Sesję Rady Miejskiej w Zawidowie.  
Komisja wniosków:  
- radna Teresa Brud, 
- radna Mirosława Ciereszko. 
 
Propozycję porządku obrad radni otrzymali na piśmie. 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski przypomniał, iż porządek dzisiejszej sesji 
przedstawia się następująco: 
 

1. Przyjęcie protokołu z obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia  
11 czerwca 2015 r. 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 
3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności między sesjami. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie:  

1) wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2015,  
2) zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu Gminy Miejskiej Zawidów za 2014 r. 
3) przyjęcia „Programu Wspierania Rodziny Gminy Miejskiej Zawidów na lata 

2015-2017” 
4) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości – dz. nr ew. 3/4 
5) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości – dz. nr ew. 3/5 
6) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości – dz. nr ew. 3/10 

      5. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
      6. Sprawy różne. 
 
Po odczytaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Pilarski zwrócił się  
z zapytaniem, czy radni wnoszą o dokonanie zmian w wyżej wymienionym porządku obrad. 
Wniosków nie złożono. 
 

1. Przyjęcie protokołu z obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia  
11 czerwca 2015 r. 

 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o wnoszenie uwag do protokołu z obrad VIII sesji 
Rady Miejskiej z dnia 11 czerwca 2015 r. 
Wobec braku uwag do protokołu Przewodniczący A. Pilarski poddał pod głosowanie projekt 
protokołu z obrad VIII z sesji Rady Miejskiej z dnia 11 czerwca 2015 r. 



 
Rada Miejska w obecności 11 radnych, w głosowaniu:/ za-11, przeciw-0, 
wstrzymujących się-0, przyjęła ww. protokół. 
 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż dyżury są przez niego pełnione w pierwszą  
i ostatnia środę miesiąca, pozostałe dyżury pełni Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta 
Sontowska.   
Przewodniczący Rady A. Pilarski odczytał pisma, które wpłynęły do Rady Miejskiej. 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przedstawił wniosek Pana Leszka Bogacza skierowany do 
Burmistrza Miasta, który został przedłożony Radzie Miejskiej do wiadomości.  
Wniosek dotyczy wykonania drogi dojazdowej do posesji od ulicy Cmentarnej wzdłuż 
budynków usytuowanych przy ul. Plac Zwycięstwa nr 3, 4, 5, 6. 
Lokatorzy zamieszkujący w tych budynkach nie mają możliwości dowozu węgla, czy innych 
wielkogabarytowych przedmiotów.  
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż udał się na ww. adres i uważa, że temat jest 
niezbędny do wykonania ze względów podanych przez mieszkańców. 
Przewodniczący Rady dodał, iż w przypadku sytuacji losowych, takich jak ratowanie życia i 
zdrowia, a także bieżącej eksploatacji budynków, czyli remontów i rusztowań, dostęp do 
mieszkań od strony ul. Placu Zwycięstwa jest bardzo utrudniony. 
 
Burmistrz Miasta Pan Robert Łężny oznajmił, iż dojazd z ulicy Niecałej jest dużo łatwiejszy, 
zwłaszcza, że gdyby usunięto płot, który stoi nieprawnie na terenie Urzędu Miasta i Pan 
Bogacz zajął sobie część tego miejsca jako ogródek, to droga byłaby równie dobra.  
Ponadto Burmistrz Miasta R. Łężny przekazał, iż wybudowanie drogi w ww. miejscu jest 
niezgodne z planem zagospodarowania przestrzennego miasta, a poza tym układ 
urbanistyczny starego miasta jest wpisany do rejestru zabytków i stanowi obiekt ochrony,  
a chronione są układy dróg ciągów pieszych, a także założenie zieleni, parki, skwery, 
założenia ogrodowe. 
Burmistrz dodał, iż tworzenie czegokolwiek na tym terenie wiąże się z utworzeniem 
projektów uzgadniania z konserwatorem zabytków i uzgodnienie z mieszkańcami, którzy 
zagospodarowali sobie teren jako ogródki. Poza tym przez kilkadziesiąt lat funkcjonował 
dojazd od ulicy Niecałej, lecz nagle nie nadaje się niewiadomego powodu. 
Burmistrz oznajmił, iż został złożony wniosek, więc można go przyjąć do wieloletniego planu 
inwestycyjnego i może być realizowany, jeśli będzie bardziej korzystny w porównaniu z 
innymi potrzebami, które są mieście. Natomiast tłumaczenie, że wykonanie drogi od ulicy 
Cmentarnej będzie małym wydatkiem jest mylnym stwierdzeniem, gdyż należałoby wykonać 
odwodnienie, a także ponieść koszty związane z projektem. 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż z tego co się orientuje, to kilkadziesiąt lat 
temu dojazd był, więc nie sądzi, aby nie mógł funkcjonować ponownie, chociażby ze 
względu, iż brak w tym miejscu drogi pożarowej.  
Burmistrz Miasta R. Łężny dodał, iż warto także zapytać mieszkańców, którzy się nie 
zgadzają na dojazd.  
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał głos obecnemu na sesji Panu Leszkowi 
Bogaczowi.  
Pan Leszek oznajmił, iż wiele razy temat był poruszany, lecz nikt nie chciał nawet spojrzeć 
realnie na ten problem.  
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż jest zdania, że można by było wykonać drogę 
sposobem gospodarczym, bo jest to niewątpliwie utrudnienie dla chociażby osób starszych.  



Pan Leszek Bogacz oznajmił, iż przez cztery kadencje porusza temat drogi i nikt nie potrafi 
podjąć decyzji.  
Przewodniczący Rady A. Pilarski podziękował Panu Leszkowi Bogaczowi za wypowiedź i 
powrócił do realizacji porządku obrad. 
 

4.   Podjęcie uchwał w sprawie:  
1) wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2015,  
 

Przewodniczący Rady A. Pilarski poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej i poprosił o zadawanie pytań.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Uchwała nr IX/45/2015 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 13 sierpnia 2015 r. w sprawie: 
wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2015. 
 
Rada Miejska w obecności 11 radnych, w głosowaniu:/za-11, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr IX/45/2015, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

2) zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu Gminy Miejskiej Zawidów za 2014 r. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej i poprosił o zadawanie pytań.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Uchwała nr IX/46/2015 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 13 sierpnia 2015 r. w sprawie:  
zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu Gminy Miejskiej Zawidów za 2014 r. 
 
Rada Miejska w obecności 11 radnych, w głosowaniu:/za-11, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr IX/46/2015, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

3)  przyjęcia „Programu Wspierania Rodziny Gminy Miejskiej Zawidów na lata 2015- 
     2017” 

 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej i poprosił o zadawanie pytań.  
 



Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Uchwała nr IX/47/2015 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 13 sierpnia 2015 r. w sprawie:  
przyjęcia „Programu Wspierania Rodziny Gminy Miejskiej Zawidów na lata 2015-2017” 
 
Rada Miejska w obecności 11 radnych, w głosowaniu:/za-11, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr IX/47/2015, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

4) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości – dz. nr ew. 3/4 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej i poprosił o zadawanie pytań.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Uchwała nr IX/48/2015 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 13 sierpnia 2015 r. w sprawie:  
wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości. 
 
Rada Miejska w obecności 11 radnych, w głosowaniu:/za-11, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr IX/48/2015, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

5) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości – dz. nr ew. 3/5 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej i poprosił o zadawanie pytań.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Uchwała nr IX/49/2015 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 13 sierpnia 2015 r. w sprawie:  
wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości. 
 
Rada Miejska w obecności 11 radnych, w głosowaniu:/za-11, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr IX/49/2015, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 



 
6) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości – dz. nr ew. 3/10 

 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej i poprosił o zadawanie pytań.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Uchwała nr IX/50/2015 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 13 sierpnia 2015 r. w sprawie:  
wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości. 
 
Rada Miejska w obecności 11 radnych, w głosowaniu:/za-11, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr IX/502015, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
         5. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski zadał pytanie, kiedy ma się zakończyć remont ulicy 
Wilczej.  
Burmistrz R. Łężny odpowiedział, iż remont ma się zakończyć pod koniec października.  
Przewodniczący Rady A. Pilarski zadał pytanie, czy przewidziane jest zamontowanie progów 
zwalniających na ulicy Wilczej.  
Burmistrz R. Łężny odpowiedział, iż przewiduje się zamontowanie dwóch progów 
zwalniających.  
Przewodniczący Rady A. Pilarski zadał pytanie, jak wygląda sprawa z miejscowym planem 
zagospodarowania przestrzennego miasta Zawidów.  
Burmistrz Miasta R. Łężny przekazał, iż na chwilę obecną trwają uzgodnienia z Urzędem 
Wojewódzkim.  
 
         6. Sprawy różne. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż sprawy różne były omawiane na bieżąco. 
 
Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski o godzinie 
19.00 zamknął sesję. 
 
            Protokołowała:                                                                         Przewodniczył: 
 
       Izabela Matuszczyk         Przewodniczący Rady Miejskiej  
 
                                                                                                               Andrzej Pilarski 


